
ZAPISNIK  

  

18. redne sejo sveta Doma Petra Uzarja Trţič, ki je potekala  

  

v ČETRTEK, dne 1. 8. 2019, ob 16:00  

  

  

  

DNEVNI RED:  

  

1. Pregled in potrditev dnevnega reda  

2. Potrditev zapisnika 17. redne seje sveta zavoda Doma Petra Uzarja  

3. Polletno poročilo  

4. Popravek statuta  

5. Dopolnitev cenika - sokovi  

6. Razno  

  

  

  

  

Predsednica sveta zavoda  

Zvonka Pretnar  

  

Tč. 1  

SKLEP št. 1  

Predlagani dnevni red se potrdi.   

  

Tč. 2  

SKLEP št. 2  

Potrdi se zapisnik 17. redne seje.   

  

Predsednica sveta predlaga, da bi se dom sestal z zavodom Kinoks (producentom Sanjinom 

Švajgerjem) in spremenili pogodbo tako, da bi dom lahko brez zadrţka predvajal film. 

Direktorica pove, da bi se potem take morali sestati tudi z dr. Kejţar, ki pa je prekinila 

kontakte z vsemi zaposlenimi v domu. Pove, da je g. Švajger poslal email in povezavo, kjer si 

lahko film naloţimo na disk. Če film naloţimo, se le ta noče predvajati, zato smo mu poslali 3 

usb ključke in prosili, da nam film naloţi na te ključke in jih pošlje nazaj.   

  

Ga. Pretnar tudi pove, da Gerobus poteka. Strokovna sodelavka omeni, da s strani Ministrstva 

niso potrdili prošnje za zamik terminskega plana, zato je potrebno izpeljati po prvotno 

začrtani shemi.   

  

Tč. 3  

Ga. Meglič članice seznani s polletnim poročilom. Pove, da je pripravljeno po navodilih, ki jih 

pripravi Ministrstvo za finance. Predstavi, da je bil prvo polletje pozitivni denarni tok, ki bi bil 



lahko še višji, če bi prejeli vračilo s strani ZZZS, ki pa smo ga prejeli v začetku julija. 

Ocenjuje se, da bomo še naprej ohranili pozitivni denarni tok.   

  

Ga. Meglič še pove, da se povečujejo stroški upokojenskega dela, povečali so se stroški plina, 

stroški ţivil, odhodki za plače (4 upokojitve v letu 2019), izplačilo nadur je bilo veliko 

(izplačanih je bilo 1421 nadur, v letu 2018 je bilo v celem letu izplačanih 1462 nadur). Ga. 

Meglič tudi pove, da se je uredilo počitniško stanovanje v Červarju, bile so investicije na 

odddelku Avrikelj, izplačila regresa.   

  

Ga. Cahunek vpraša zakaj upada pomoč na domu. Ga. Meglič pove, da se je naredila s 

pomočjo vodje PND analiza in da se bo to predloţilo na občino Trţič v mesecu septembru, 

kot smo se ţe dogovorili na prejšnji seji.   

  

Gospo Pretnar zanima kako je s kadrovskimi normativi. Ga. Debeljak pove, da je trenutno 110 

zaposlenih v domu. Gospo Pretnar še zanima kako je s prenosom kompetenc pri medicinskih 

sestrah. Direktorica pove, da temu ustreza samo Damijana iz ambulante, ostale med.sestre pa 

pogojev ne dosegajo. O tem še ni dokončno določeno, morajo ustanoviti komisijo. Ga. Bojana 

(vodja ZNO) je tudi članica te komisije in se bodo skupaj odločali. Nobena srednja med. 

sestra ne bo smela posegati v telo. Z 19. 8. nastopi delo tudi gospo Bole, novi namestnik 

ZNO, ki bo zadovoljiva rešitev, da bomo lahko postali tudi učna baza. Ga. Bojana ostaja v 

domu, in sicer bo imela načez celovito kakovost na vseh področjih. Direktorica članice prosi 

za soglasje k imenovanju novega delovnega mesta – »Svetovalec v zdravstveni negi«, ki 

spada v skupino E. Članice jo opozorijo, da bi morale biti predhodno obveščene.   

  

  

SKLEP št. 3  

Članice sveta zavoda se seznanijo s polletnim poročilom in zahtevajo naslednje dopolnitve:  

- Oceno poslovanja po denarnem toku (kaj je bilo dejansko plačano n TRR),  

- Oceno po obračunskem toku,  

- V tabeli naj bo točno razvidna realizacija, plan in odstotki,  

- Podatke, kje so bistvena odstopanja,  

- Planirano število zaposlenih in število zaposlenih po urah  

  

Ga. Ţun pove, da je le takšno poročilo (s sklepom določenimi dopolnitvami) transparenten 

vpogled v polletno poročilo.   

  

  

Tč. 4  

Direktorica pove, da leta 2017 Dom Petra Uzarja ni pristopil k spremembam statuta, kar potrdi 

tudi ga. Pretnar. Direktorico so o spremembah statuta seznanili na posvetu direktorjev. Leta 

2016 je prišlo obvestilo, da se sprejema zakon socialnem varstvu in da statuta ni potrebno več 

pošiljat na Ministrstvo, nekateri zavodi imajo ustanovni akt, ki zadošča. Direktorica pove, da 

prvotnega ustanovnega akta ni, razen Sklepa o preoblikovanju Doma Petra Uzarja v javni 

socialno varstveni zavod  iz leta 1993, kjer so opredeljeni členi, ki se nanašajo na statut in svet 

zavoda.  

  



Direktorica pove, da imamo vzorec statuta iz dveh domov (Škofja Loka in Radovljica), ki sta 

tudi narejena po šabloni iz skupnosti. Pove, da naš statut ne odstopa, razen v določenih 

kompetencah.   

  

Dodali smo dejavnost H 49.391 Medkrajevni in drugi cestni potniški promet (taksi sluţba se 

briše iz statuta). Predlog s strani članic je, da vprašamo in uredimo glede zavarovanje ostalih 

potnikov v vozilu.   

  

Dodali smo dejavnost P 85.590 Drugje nerazvrščeno izobraţevanje, izpopolnjevanje in 

usposabljanje. Ga. Cahunek predlaga, da se poišče druga primernejša klasifikacija (ki bi 

vsebovala besedo »strokovno izobraţevanje«), ki bi bila primernejša.   

Direktorica pove, da je zamisel, da bi v bodoče lahko sami opravljali izobraţevanja v domu – 

NPK, ki bi bil uradno veljaven certifikat.   

  

Ga. Bajd pove, da je bil dom ţe včasih kot učna baza in so lahko opravljali bolničarji prakso. 

Direktorica pove, da bomo zahtevam za vzpostavitev učne baze zadostili z zaposlitvijo g. 

Boleta in ohranitvijo zaposlitve gospe Bojane.   

  

Direktorica ponovno pove, da prvotnega ustanovnega akta nimamo, smo pa leta 1993 dobili 

novega in ta velja. Gospo Jenko zanima, da tukaj ne prihaja do neskladja, zato zahteva, da se 

preveri ali je statut ustanovitveni akt, ali obstaja ustanovitveni akt. Ne strinja se s tem, da bi se 

svetu zavoda zmanjšale določene kompetence. Sprašuje se na kateri pravni podlagi in zahteva, 

da se to preveri.   

Ga. Meglič pove, da smo statut prejeli tudi od skupnosti po emailu.   

  

Direktorica ponovno prosi članice sveta, da ji odobrijo odprtje novega delovnega mesta – 

»Svetovalec v zdravstveni negi«, ki spada v skupino E. Članice dobijo opis delovnega mesta. 

Članice povejo, da direktorica nima kompetenc, da bi sama potrjevala sistemizacijo delovnih 

mest, temveč morajo o tem odločati one.  Direktorica pove, da je sindikat dal soglasje.   

  

Pri predlaganih spremembah statuta s strani direktorice članice predlagajo tudi naslednje 

dopolnitve:   

11. člen – na koncu stavka se doda: ter osebe po pisnem pooblastilu direktorja.   

12. člen – stavek se spremeni: Delo delno poteka tudi na domu uporabnikov storitev.   

19. člen – pri 9. alineji dodamo; razen tistih v trţni dejavnosti   

31. člen – pri 6. alineji dodamo: določa cene storitev, razen za tiste, ki se nanašajo na trţno 

dejavnost  

73. člen – prvo točko hišni red brišemo ven (to lahko sprejema strokovni svet)   

  

Članice so si enotne, da direktor doma lahko sam odloča o organizaciji dela in hišnemu redu, 

o ostalih točkah, zlasti finančnemu planu, kadrovskih zadevah, sistemiziranju delovnih mest 

pa je prav, če to sprejema svet zavoda.   

  

  

SKLEP št. 4  

Odloţijo se sprejemi popravkov statuta na kasneje.   

  



  

SKLEP št. 5  

Pridobi se ustanovitveni akt.   

  

  

SKLEP št. 6  

Potrdi se odpiranje novega delovnega mesta »Svetovalec v zdravstveni negi«.   

  

  

Tč. 5  

Članice se seznanijo s spremembami in dopolnitvami cenika.   

  

SKLEP št. 7  

Za trţno dejavnost se direktor doma odloča sam.   

  

  

Tč. 6  

Pod točko razno ni bilo pripomb.   

  

  

Seja se je zaključila ob 17:45.   

  

Zapisala: Maja Debeljak  

  

  

Predsednica sveta zavoda  

Zvonka Pretnar  

  

  


